
*Ski Activities
*Lotte World Theme Park
*Experience Hanbok Wearing
*Trick Eyes Museum *Sunrise Peak
*Horse Ride + Kart ride
*Seoul Sky Observatory
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1 Penang - Transit City – Seoul (MOB)
Assemble at Penang International Airport for your flight to the Capital
of Korea - Seoul.
**Overnight at Seoul

2 Incheon Jeju Island (BLD)
After breakfast,process to visit Gyeongbok Palace with Hanbok
Wearing, President Blue House (view).After that, transfer to Gimpo
Domestic Airport for flight to Jeju Island. Upon arrived, visit to Dragon
Head Rock. Then, shopping fun at Dongmun Traditional Market.
**Dragon's Head Rock - It is an unusual lava formation that lies on
the coast of west Jeju City.
**Overnight at Jeju

3 Jeju Island (BLD)

Today, proceed to visit Seongsan Sunrise Peak, Seongeup Folk
Village, Horse riding, Kart riding and Teddy Bear Meseum. Later,
proceed to visit Trick Eyes Museum .
**Sungsan Sunrise Peak - a volcanic crater perched out on the
eastern tips of Jeju Island.
**Seongeup Folk Village - A lot of cultural property and the Korean
tradition was retained, this place is designated as a Folk Village.
**Overnight at Jeju

4 Jeju Island Seoul - Mt Sorak (BLD)
Jeju domestic airport for flight to Seoul. Upon arrived, you have a
chances to experience DIY making Kimchi. After lunch process to ski
resort and enjoy skiing activities (ski equipment & Suits by own
expenses).Transfer to National Park - Mount Sorak.
**Overnight at Mt Sorak

5 Mt Sorak - Yeoju (BLD)

Today,visit to Mount Sorak and Shin Heung Temple, Kwon Keum castle

by cable car (Weather permitted). Later process to “OOOZOOO”
Starlight Garden.
**Shin Heung Temple -Biggest temple at Mt.Sorak.
**Gwon Geum Seong Fortress - Cable car ride to witness the panoramic
view of Mt Sorak.
**Overnight at Yeoju/Yongin

6 Yeoju - Seoul (BLD)
Proceed to Seoul Sky Observatory in Lotte Mall and Samcheongdong
street, Lotte World Theme Park. Shopping at Dongdaemun market..
**Seoul Sky Observatory in Lotte Mall- the world's fifth tallest
building standing 123 stories and 555meters high. As the tallest
building in South Korea, you can take in a gorgeous 360-degree view of
Seoul
**Lotte World - Entertainment City in Seoul. It is also the largest
indoor theme park hall in the world..
**Overnight at Seoul

7 Seoul – Incheon – Transit City (BLD)
Visit to National Ginseng shop, Cosmetic and Hu Gan Bao. After that,
enjoy shopping at Myeongdong and Lotte Duty Free Shop . After
dinner, proceed to Incheon International Airport for departure flight
home.
**Overnight on board

8 Transit City - Penang
Tour End.
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*滑雪场 *乐天世界
*韩服体验
*3D 奥妙艺术馆 *日出峰
*骑马+骑卡丁车体验
*乐天首尔天空观景台

FTG8D6SELTT160623KB

1 槟城 - 中转城市 - 首尔 (机上用餐)

齐聚槟城国际机场,飞往南韩首都首尔。
**夜宿于首尔

2 首尔 济州岛 (早午晚餐)

早餐后,前往参观青瓦台(外观),景福宫(韩服体验)。接着送
往金浦机场飞往济州岛参观龙头岩。自由购物于东门传统市
场。
**龙头岩 - 天然奇观之一，200万年前熔岩噴发后冷却而形
成的岩石。
**夜宿于济州岛】

3 济州岛 (早午晚餐)

今天，前往参观城山日出峰，城邑民俗村，骑马体验及骑卡
丁车体验,泰迪熊馆。接着参观3D奥妙艺术馆。

**日出峰 - 10万年前海底火山爆发而形成，世界最大的突出
于海岸的火山口。
**城邑民俗村 - 此村庄现有400余栋魅力屋，被指定为韩国
的民俗资料保护区。
**夜宿于济州岛

4 济州岛 首尔- 雪岳山 (早午晚餐)

今天，乘搭班机飞往金浦机场。抵达后，
前往体验韩国泡菜制作。接着到滑雪场体验滑雪活动
（滑雪用具自理）。前往韩国最南部的雪岳山国立公园。
**夜宿于雪岳山

。

5 雪岳山-骊州 (早午晚餐)

今天前往神兴寺及乘搭缆车登上权金城顶(天气许可) 。接
着前往游览‘OOOZOO’五彩光村。
**神兴寺 - 雪岳山地区内最大的寺庙，有著名的落地
大佛。
**权金城顶-乘缆车登上高拔800公尺之权金城欣赏雪
岳山风景，眺望层层叠叠的彩色山恋，令人心旷神怡
**夜宿于骊州/龙仁

6 骊州-首尔(早午晚餐)

出发前往游览乐天首尔天空观景台,三清洞路。接着,前往
乐天世界。自由购物于东大门市场。
**乐天首尔天空观景台 - 世界第五高的建筑，高 123
层，高 555 米。 作为韩国最高的建筑，可以 360 度全
方位欣赏首尔壮丽景色的地方.
**乐天世界 - 汉城的娱乐城。也是在世界上最大的室内主题
公园堂。
**夜宿于首尔

7 首尔- 仁川- 中转城市 (早午晚餐)

今天,参观高丽人参工厂,化妆品及护肝宝 。随后，自由
购物于明洞,乐天免税商场。晚餐后,送往机场乘搭客机
飞返槟城。
**明洞-顾名思意就知道这里聚集了所有流行时尚物品
与化妆品。从知名的百货公司,国际名品,韩国美利来购
物中心和等等。
**夜宿于机上

8 中转城市 - 槟城

行程圆满结束。
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